
Mötesprotokoll
JURIDISKA FÖRENINGENS STYRELSEMÖTE 2024-02-06

§ 1 Mötets öppnande
Mötet öppnas kl. 08:09

§ 2 Närvarande ledamöter
Emil Bertilson, ordförande

Filippa Sundström, vice ordförande

Hampus Möller, kassör

Sofia Berander, sekreterare

Love Åhrman, chefredaktör

Johannes Barth, idrottsansvarig

Lovisa Eklund, utbildningsansvarig

Parmida Farahani, utbildningsansvarig

Matilda Friberg, evenemangsansvarig

Mio Roslund, kommunikationsansvarig

Elias Höggren, näringslivsansvarig

§ 3 Val av mötesordförande
Filippa Sundström väljs till mötets ordförande.

§ 4 Val av mötets sekreterare
Sofia Berander väljs till mötets sekreterare.

§ 5 Val av justerare
Emil Bertilson och Hampus Möller väljs till mötets justerare.

§ 6 Fastställande av dagordning
Dagordningen fastställs.

§ 7 Genomgång av föregående veckas mötesprotokoll



Eftersom det är första mötet för verksamhetsåret så görs ingen genomgång av tidigare
protokoll.

§ 8 Varvet runt
Ordförande
Ordförande har intervjuat nästa projektledare för GAIUS.

Vice Ordförande
Vice ordförande har presenterat sig för humanjuridiska föreningen och haft kontakt med
föreningsansvarig i kåren. Vice ordförande har också haft möte om budget.

Kassör
Kassör har haft möte med kåren gällande budget.

Sekreterare
Sekreteraren har funderat på ytterligare arbetsuppgifter.

Chefredaktör
Chefredaktören har börjat planera första tidningen som ska ha tema hållbarhet. Skrivandet har
dock inte kommit igång ordentligt än.

Idrottsansvarig
Idrottsansvarig har sett över SRL (Sveriges Rikes Lag) och planerat verksamheten.

Utbildningsansvariga
Utbildningsansvariga har kommit igång med kursombuden och pratat med FEMJUR. Första
KU-mötet har planerats in.

Evenemangsansvariga
Evenemangsansvariga har haft möte om diplomeringen.

Kommunikationsansvarig
Kommunikationsansvarig har uppdaterat hemsidan.

Näringslivsansvariga
Näringslivsansvariga har haft möte med olika samarbetspartners.

§ 9 Information: Budget
Kassör går igenom den första budgeten för verksamhetsåret. På grund av tidigare års budgetar
där den ingående balansen använts, har kassör tillsammans med Ordförande och Vice
ordförande kommit fram till en del förändringar i budgeten jämfört med föregående år.

Studentnyttiga aktiviteter och diplomering lämnas dock oförändrade och det är framförallt de
interna kostnaderna som skrivs ner.



Julbordet får i nuläget mindre budget och Rättstryckets budget kommer också att minska i
och med att färre fysiska exemplar av tidningen behöver tryckas när tidningen numera går att
hitta digitalt.

§ 10 Beslut: Budget
Styrelsen antar budgeten enhälligt (11/11).

§ 11 Diskussion: Styrelsetröjor
Färg på styrelsetröjor bestämdes till grå och svart.

§ 12 Diskussion: Andra arbetsuppgifter för sekreterarposten
En diskussion fördes rörande huruvida en humanjuridisk case-tävling ska ordnas i och med
att SJM ställdes in.

Diskussionen utmynnade i att någon slags tävling bör genomföras under våren.

§ 13 Beslut: Stödmedlem
Arad Aslrousta vill bli stödmedlem. Förfrågan godkändes enhälligt (11/11).

Ett register ska upprättas för stödmedlemmar.

§ 14 Diskussion: SRL:s aktiviteter kommande veckor
Eftersom korpen inte börjar förrän om 10 veckor tycker idrottsansvarig att det vore roligt att
anordna andra idrottsrelaterade aktiviteter fram till dess. Diskussioner ska föras med Handels
IF och eventuellt andra föreningar på GU och Chalmers.

En eventuell uppstart av en JF-jogg på torsdagar i förberedelse inför Göteborgsvarvet.

Badminton ska diskuteras med MAQS.

§ 15 Övrigt
Inget övrigt.

§ 16 Nästa möte
2024-02-13 kl. 08:00-09:00.

§ 17 Mötets avslutande
Mötet avslutas kl. 09:16

Emil Bertilson Hampus Möller
_________ _________

Hampus Möller (27 feb. 2024 11:10 GMT+1)Emil Bertilson (27 feb. 2024 16:29 GMT+1)
Emil Bertilson
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